



Bestyrelsesmøde DCH Kaløvig

11. Sept 2024

Til stede:	Bestyrelsesmedlemmer: HH, Helle P., Karin B., Karin G, Vibe B.
Mødested:	Klubhuset
Referent:	Helle Pedersen

Bestyrelsesmøde			
Punkt	Vedr.	Noter	Opfølgning
1.	Bygge planlægning	Byggestat – Byggesagkyndig – kontrakt skal underskrives. Gennemgang af budget og finansiering. Strømpesalg (Bambusa) er i gang Lånebeviser er i gang. Bestyrelsen vil gerne at de interne revisorer (Nanna og William) kigger finansieringsplan igennem, og melder tilbage om de har nogle kommentarer vi ikke selv har været opmærksom på. Vibe ønsker at få taget til referat, at hun ikke syntes vi er klar, til at sætte i gang.	Helle tager kontakt til Bygge sagkyndig for at få aftale udkast sat i gang. Deadline: hurtigst muligt Helle tager kontakt til Nanna og William om gennemgang af finansieringsplan. Deadline: Hurtigst muligt
2.	Fonde	Helle gennemgik tilbagemeldinger og status på fonde søgt. Der er fortsat et par fonde, som ikke har svaret endnu. Vi krydser finger for at de bliver godkendt.	
3.	Tømning af klubhus	Tømning af klubhus – klubhus skal være tømt inden Tømmer kan gå i gang. Plan for tømning gennemgås.	
4.	Grave arbejde	Gravearbejde rundt om klubhus. – der skal graves ud inden Tømmer kan komme til. Der skal laves aftale med entreprenør om dette.	Helle får tilbud hjem Deadline: hurtigst muligt
5.	Belysning NW	Helle gennemgik status. Der er sendt ansøgning til kommunen. Der er indkøbt master Tilbud på at grave kabler og rejse master mangler Tilbud på el mangler Tilbud på lamper mangler	Helle får tilbud hjem for de forskellige poster. Deadline: Hurtigst muligt
6.	Landskonkurrence 2025	Der skal meldes ind til kredsen, - dette er gjort. Der er møde i kredsen d. 2.10 – HH vender med Konkurrence udvalg om de har mulighed for at deltage.	
7.	Klubkonkurrence	Der skal findes en dato for klubkonkurrence. Forslag til dato er d. 26.10.2024 Konkurrence udvalget melder tilbage, om det er den endelige dato.	
8.	Klubfest	Der skal findes en dato for klubfest. Forslag til dato er d. 09.11.2024 Karin B. vil finde ud af om vi kan leje Oasen. Mette og Susanne vil måske lave mad. Det skal afklares om de kan / vil.	Karin B finder ud af om vi kan leje Oasen, og det afklares om Mette og Susanne vil stå for maden. Deadline: Hurtigst muligt
9.	Dropboks	Det er et problem at ikke alle kan få adgang til bestyrelsens mappen på dropboks. Hvis man ikke betaler, og kun har den alm. mængde data, er mappen for stor – og man kan således ikke få adgang til filer. Vi kan ikke på mødet finde en løsning, - udsættes til næste gang.	Opfølgning ved næste møde
10.	Donation	Olrik – tøjbutik i Grenaa vil donere 100 Trøjer med tryk på, som vi kan sælge og tjene penge til klubben – til klubhus renovering. Karin G. vil kontakte Jørgen, og aftale hvordan det rent praktisk skal gennemføres. Tak – det er en fantastisk gave!	Karin G. – opfølgning på donerede trøjer Deadline: November 2025
11.	Næste bestyrelsesmøde	Næste bestyrelsesmøde – d. 25 September.	

SLUT